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Tilstede hos Marius: Ole, Kirsten, Birgit, Marius (selvfølgelig) Jan (ref) 

Siden sidst Almennyttig forening startet: ”Rødder” 
Formål: at samle midler ind til udvikling af 
Sejs-Svejbæk foreningsliv. 
Generalforsamling: 8/10-19 
Netadr: www.xn--rdder-vua.com (kan også 
findes via SIF`s hejmmeside, hvor der 
ligger et link. 
Møde m hv.bestyrelsen vedr. 
startegiplan. Indkaldelse i nærmeste 
fremtid. Ole underretter bestyrelsen om 
dato. 
Frank stopper som instruktør fra og med 
denne sæson. 
Michael har været på gratis DGI-
redningskursus på vandet. 
Slagbænk til Containeren til brug for 
kajakvogne. Ole spørger ”praktiske folk” om 
fremstilling af denne. 
”Skuret”. Kirsten maler det i nærmeste 
fremtid. Tak for det. 
Generelt: God sæson m fine ture. Ny 
organisering omkring turudbud og -ledelse, 
har fungeret fint. Udbuddet af ture synes at 
have været tilstrækkeligt, da der ikke har 
været ytret andre ønsker. Kirsten – som 
overordnet turudvalg – finder det som en 
god struktur. 
Økonomi: klubben har en udmærket 
økonomi med overskud , der giver os fint 
råderum til vedligeholdelse og forbedringer 
 

standerstrygning 6. okt kl 10 
Ole sender reminder ud  
Kaffe og kringle v Kirsten 
Rengøring 
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”Isfuglen” gives videre v Kirsten til…. ? 
Logbogs- opgørelse: Roede km og andre 
munterheder. 

Årsmødet Punkter pt Ole laver beretning 
På valg: Ole og Kirsten modtager genvalg 
Evaluering af ture i året , herunder 
strukturen 
Introkurset: skal turen ”Silkeborg Rundt” 
være en obligatorisk del af kurset som 
afslutning? 

Næste møde punkter 10 års jubilæum 2020 :Ideer medbringes. 
Der tænkes umiddelbart et 
sommerarrangement. 

Nytårstræf 7/2-2020 
Punkter mangler behandling: 
Reservering af lokaler incl. bespisning etc 
”Underholdning” ?? 

Næste møde 27/1-2020 kl 19 hos Birgit - Georg 
Krugersvej 74 

 


